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اوسین بولت، کاپیتان
 تیم فوتبال ستارگان جهان شد

اوس��ین بولت کاپیتان تیم منتخب س��تاره های جهان در بازی 
خیرخواهانه ش��د. یک روز بعد از آنکه رس��انه ها اعلام کردند 
اوس��ین بول��ت، نفر اول دوهای س��رعت جه��ان، به آرزویش 
رس��یده  و ب��زودی در ی��ک تی��م فوتب��ال اروپایی ب��ه عنوان 
فوتبالیس��ت حض��ور می یابد، خبر جدی��د دیگری در مورد وی 
انتشاریافت.براس��اس اعلام روزنامه ورزش��ی اکیپ، بولت که 
بارها اظهار علاقه کرده بود برای منچس��تریونایتد بازی کند و 
حتی در مقطعی هم با بورسیادورتموند تمرین کرد، قرار است 
در مس��ابقه کاپیت��ان تیم منتخب جه��ان در بازی خیرخواهانه 
س��اکراید توس��ط یونیسف باشد.این مصاف در تاریخ ۱۰ ژوئن 
)۲۰ خ��رداد ۹۷ ( در ورزش��گاه اولدتراف��ورد منچس��تر انج��ام 

می گیرد.

بایرن با ریبری و روبن
 تا یک سال دیگر تمدید می کند

بناب��ه نوش��ته یک روزنامه آلمانی، بای��رن مونیخ با وینگرهای 
قدیمی چپ و راست خود تمدید خواهدکرد.

به گزارش فارس، از مدت ها قبل یکی از موضوعات مربوط به 
باواریایی ه��ا، بح��ث تمدید قرارداد آرین روبن و فرانک ریبری، 
۲ ستاره قدیمی و پا به سن گذاشته بوده است.در همین ارتباط 
روزنامه بیلد در گزارشی که امروز منتشرشد، عنوان کرد امکان 
تمدید قرارداد از س��وی باش��گاه مونیخی با  این دو وجود دارد.

ای��ن نش��ریه افزود در صورتی ک��ه چنین اتفاقی بیفتد، بایرن با 
۲ س��تاره پرس��ابقه خود به مدت یک س��ال تمدید خواهد کرد 
تا وینگرهای جانش��ین و جوان، کارآمد ش��ده و بتوانند به تیم 

جنوبی ژرمن ها کمک کند.

ماتیوس:مسی بایرن مونیخ
 لواندوفسکی است!

اسطوره فوتبال آلمان و بایرن مونیخ می گوید روبرت لواندوفسکی 
در حکم اعجوبه آرژانتینی بارسلونا برای باواریایی ها است. لوتار 
ماتیوس در مصاحبه ای اقدام به مقایس��ه لیونل مس��ی با گلزن 

لهستانی مونیخی ها کرد.
کاپیتان تیم ملی آلمان در جام جهانی ۱۹۹۰ در گفت وگو با سایت 
اتحادیه فوتبال آلمان به همین خاطر اظهارداشت:لواندوفسکی 
با دیگران متفاوت است و بدون جانشین است.روبرت شخصیتی 
مهم در مونیخ مثل مسی در بارسلونا است.وقتی مسی مصدوم 
می  ش��ود، ب��ه کل چهره بازی تی��م کاتالانی تغییر می کند.البته 

بایرن این مشکل را ندارد.
وی ادامه داد:لووی بازیکنی کلیدی است.ساختار رئال مادرید 
بر مبنای رونالدو و س��ن ژرمن بر پایه نیمار اس��ت.اما در بایرن، 

وضعیت اینگونه نیست.
س��تاره س��ال های ۱۹۸۴ تا ۱۹۸۸ و ۱۹۹۲ تا ۲۰۰۰ مونیخی ها 
همچنی��ن تصری��ح ک��رد:از نظر من لواندوفس��کی هم اکنون 
بهترین ش��ماره ۹ دنیا اس��ت.بایرنی ها هیچ بازیکنی دیگری 

مشابه او را نمی توانند پیدا  بکنند.

بدهی طارمی و الغرافه
 به پرسپولیس پرداخت شد

باشگاه پرسپولیس مبلغ مربوط به انتقال مهاجم تیم ملی فوتبال 
ایران را تمام و کمال دریافت کرد.

 باشگاه الغرافه قطر طبق توافقی که بر سر انتقال مهدی طارمی 
مهاجم تیم ملی فوتبال ایران با باشگاه پرسپولیس داشت عمل 
کرد و مبلغ ۵۰۰ هزار دلار به حس��اب این باش��گاه واریز کرد.

همچنین مهدی طارمی نیز ۱۰۰هزار دلار به باشگاه پرسپولیس 
داد ت��ا ب��ه تواف��ق مالی خود برای جدایی از جمع سرخپوش��ان 

پایتخت عمل کرده باشد.

پيشخوان

ورزشی

سرمربی تیم فوتبال استقلال با بیان اینکه تیمش 
آماده ارائه یک بازی محکم در دربی است، گفت: 
رویای من این بود که با پرسپولیس در فینال جام 

حذفی بازی کنیم.
به گزارش مهر، وینفرد ش��فر در حاش��یه تمرین 
اس��تقلال در جمع خبرنگاران درباره رویارویی با 
پرسپولیس، گفت: ما بازی سختی پیش داریم. دو 
بازی قبلی خودمان را با برد به پایان رساندیم. آنالیز 
دقیقی از بازی پرس��پولیس و استقلال خوزستان 
دارم. بدترین اتفاقی که برایمان افتاد کارت دادن 
داور به سید حسین حسینی بود. آماده یک بازی 
محک��م مقابل پرس��پولیس هس��تیم و امیدوارم 
بتوانیم نتیجه خوبی مقابل پرس��پولیس به دست 

بیاوریم.
وی تاکید کرد: رویای من این بود که بتوانیم فینال 
جام حذفی را مقابل پرسپولیس بازی کنیم. اما آنها 
حذف ش��دند و این اتفاق نیفتاد. این می توانس��ت 

بازی ویژه ای در سطح آسیا هم بشود.
سرمربی استقلال در خصوص آنالیز پرسپولیس 
گفت: من بازی پرس��پولیس را مقابل السد دیدم. 
آنها خیلی خوب بازی کردند و حتی بهتر از فصل 
قبل بودند. پرسینگ و فشار مدرنی را انجام دادند. 
آنها اش��کالات فصل قب��ل خود را برطرف کرده 
بودن��د. م��ن هم گفته بودم ک��ه کیفیت لیگ در 
ایران خیلی بهتر از قبل شده است. امیدوارم بعد 
از بازی دربی هم ورزشگاه پر بماند و هوادارانمان 
خوشحال شوند.شفر ادامه داد: نمی خواهم خیلی 
در مورد دربی صحبت کنم. بیش��تر از اینکه این 
بازی برایمان مهم باش��د، وضعیت پادوانی مهم 
است. اتفاق تراژدی که برای او افتاد خیلی برایم 
سخت بود. سلامت بازیکنان خیلی برایم مهمتر 
از خود بازی اس��ت. بهترین آرزوها را برای پادو 

دارم. او را خیلی دوس��ت دارم. پادوانی یک پس��ر 
دوست داشتنی است.

وی درباره شرایط مدافع برزیلی مصدوم استقلال 
تصریح کرد: باش��گاه تمام همراهی اش را انجام 
م��ی ده��د. نم��ی دانم او چه زمانی م��ی تواند به 
تیم اضافه ش��ود اما اگر بخواهد می تواند مربی 
تیم باش��د و دس��تیارم شود.سرمربی استقلال در 
خص��وص اظهار نظر برانکو ایوانکوویچ که گفته 

بود سورپرایز من برای دربی در زمین بازی خواهد 
بود، گفت: ش��اید آقای برانکو س��ورپرایزی برای 
آق��ای اینفانتین��و )رئیس فیفا( دارد و می خواهند 
ش��ام را با هم بیرون بروند! ش��ما از من سورپرایز 
می خواهید؟ آقای برانکو مربی پرسپولیس است 
و من هم در استقلالم. این تمام آن چیزی است 
که من می توانم به شما بگویم.شفر درباره حضور 
اینفانتینو در ورزشگاه آزادی برای تماشای دربی 

افزود: بخاطر بازی که با الهلال در کش��ور س��وم 
داش��تیم روزنام��ه ن��گاران آلمانی با من صحبت 
کردند. به آنها گفتم این اتفاق خوبی نیس��ت. ما 
اگر در ایران بازی داشتیم بالای ۸۰ هزار هوادار 
در ورزش��گاه داش��تیم اما در عمان نهایتا ۵ هزار 

هوادار می آیند.
س��رمربی اس��تقلال ادامه داد: وقتی در کش��ور 
دیگ��ری ب��ازی می کنی��م خودمان را س��فرای 

ایرانی می دانیم. زمانی که رسانه های اروپایی و 
اماراتی را می بینید متوجه می شوید آنها چیزهای 
خیلی خوبی می نویس��ند. باید از پتانسیل فوتبال 

استفاده کرد.
وی در خص��وص کُری هایی که پرس��پولیس ها 
ب��رای تی��م اس��تقلال می خوانند تنه��ا به گفتن 
یک جمله بس��نده کرد و گفت: من مقداری دیر 

آمدم! 
شفر در ادامه راجع به اینکه اگر از ابتدای فصل به 
اس��تقلال می آمدید چه شرایطی برای استقلال 
تصور می کردید؟ اظهار داش��ت: زمانی که آمدم 
اس��تقلال در رده پانزدهم بود. در این مدت فقط 
یک بازیکن گرفتم و حالا در جایگاه مش��خصی 
هستیم. من نمی دانم چرا این سوال را می پرسید. 

مگر نمی دانید من چه شرایطی دارم؟
س��رمربی اس��تقلال درباره دربی هشتاد و ششم 
پایتخت اظهار داشت: امیدوارم همه از دیدن بازی 
لذت ببرند و س��لامت به خانه هایش��ان بروند. به 

آنها می گویم از شما تشکر می کنم.
ش��فر درباره اینک��ه در پایان فصل چه جایگاهی 
را ب��رای اس��تقلال در نظ��ر م��ی گی��رد؟ گفت: 
امی��دوارم ج��ام حذف��ی را بگیری��م و روند خوبی 

داشته باشیم.
وی در خص��وص اینک��ه درب��اره تغیی��رات اخیر 
پرسپولیس در بازی با استقلال خوزستان، گفت: 
من می خواهم از هوادارانمان تش��کر کنم. پیغام 
های خیلی خوبی از آنها در سراس��ر دنیا دریافت 
کنم.ش��فر در پاس��خ به سوال خبرنگار مهر که چه 
نتیج��ه ای را ب��رای دربی پیش رو پیش بینی می 
کنید؟ گفت: ش��ما می خواهید چه نتیجه ای رقم 

بخورد؟ من دوست دارم استقلال پیروز شود!

شفر: پادوانی می تواند مربی استقلال شود؛

رویای من بازی با پرسپولیس در فینال جام حذفی بود

معرفی ۴ گزینه برای سرمربی گری تکواندوراهیابی۲۰ تکواندوکار  به اردوی بانوان زمان دقیق برگزاری دومین ال کلاسیکو مشخص شد
زمان دقیقه برگزاری دومین دربی بارسا 
و رئال در رقابت های لالیگا مش��خص 

شد.
خاوی��ر تباس، رئی��س اتحادیه فوتبال 
اس��پانیا زم��ان دقیق برگ��زاری دومین 

»  ال  کلاسیکو« سال را در ماه مه مشخص کرد.
این مقام در گفت وگویی با کادناسر اظهارداشت مصاف همیشه 
هیجان انگیز و تماش��ایی بارس��لونا و رئال مادرید در س��اعت ۲۳ 
و ۱۵ دقیقه ۶ مه )۱۶ اردیبهش��ت ۹۷ ( در ورزش��گاه نیوکمپ 
ان��ام خواهد ش��د. این ج��دال دومین نبرد فصل جاری دو قدرت 
درجه یک فوتبال اس��پانیا و جهان خواهد بود. در دیدار رفت دو 
تیم که در ورزش��گاه س��انتیاگو برنابئو انجام گرفت، رئال مادرید 

۳ بر صفر بازنده شد.

در پای��ان رقابت ه��ای انتخاب��ی تیم ملی 
تکوان��دو بانوان نفرات برتر جواز حضور در 

اردوی تیم ملی را دریافت کردند.
به گزارش فدراس��یون تکواندو، مسابقات 
و  جوان��ان  تیم مل��ی  اردوی  ب��ه  ورود 

بزرگس��الان تکوان��دو زن��ان روز گذش��ته )دوش��نبه( ب��ا حضور ۹۳ 
هوگوپ��وش در فدراس��یون تکواندو کش��ورمان برگ��زار و در پایان، 
نف��رات اول و دوم ب��ه اردو راه پی��دا کردند.مریم ملکوتی خواه، نگین 
ناصری پور، س��ودابه پورصادقی، حدیثه پورکاظمی، کوثر اساس��ه، 
کیانا احمدی، زهرا ش��یدایی، پریس��ا جوادی، کیمیا علیزاده، هانیه 
بخش��ی، ملیکا میرحسینی، زینب رمضانی، زینب اسماعیلی، فاطمه 
مصطفایی، زهرا فاضل و زهرا پوراسماعیل نفرات راه یافته به اردوی 

تیم ملی هستند.

سیروس رضایی گفت: مقرر شد ۴ کاندیدای 
سرمربیگری تیم ملی تکواندو روز شنبه برنامه 
های خود را برای هدایت تیم ملی تا المپیک 
۲۰۲۰ ارائه نمایند.به گزارش ایس��نا، پس از 
جلسه شورای فنی که ۲۶ بهمن ماه به منظور 

بررسی عملکرد و نقاط قوت و ضعف کادر فنی و ملی پوشان تکواندو تشکیل 
شد، کمیته فنی روز گذشته )دوشنبه( برای بررسی نظرات اعضای شورا و 
تصمیم گیری در خصوص سرمربی تیم ملی تشکیل جلسه داد.سیروس 
رضایی دبیر و سخنگوی کمیته فنی فدراسیون تکواندو در پایان جلسه 
روز گذشته این کمیته به روابط عمومی فدراسیون تکواندو گفت: کمیته 
فنی در بررسی عملکرد، نقاط ضعف و قوت مربیان تیم های ملی و با لحاظ 
نمودن نظر شورای فنی فدراسیون در خصوص هدایت تیم ملی پس از ارائه 

برنامه گزینه های سرمربیگری تصمیم گیری خواهد کرد.

مرب��ی دروازه بان��ان تیم فوتبال اس��تقلال اعلام کرد، 
مصدومیت س��یدمهدی رحمتی جدی نیس��ت و این 

دروازه بان می تواند تیمش را در دربی همراهی کند.
به گزارش تسنیم، اشکان نامداری در تمرین دیروز تیم 
فوتبال استقلال در مورد وضعیت سیدمهدی رحمتی و 
اینکه گفته می شود در آستانه دربی درگیر مصدومیتش 
است، گفت: رحمتی مقداری از ناحیه زانو تورم داشت، 
اما بعد از اینکه از عمان به تهران آمدیم در سفر به اهواز 
تیم را همراهی نکرد و  به درمانش پرداخت. در تمرین 
م��ن ب��ه همراه مهدی و ارش��یا تمرین خوبی کردیم و 
مسئله خاصی از نظر حرکتی وجود ندارد، فقط مقداری 
از ناحیه زانو درد دارد و آن هم مشکل خاصی نیست.وی 
درباره اینکه زانوی رحمتی دچار تورم شده است، اظهار 
داشت: اصلًا این طور نیست که مشکل ساز باشد. ما با 
ه��م تمرین کردی��م و او خیلی راحت راه می رود. برای 
رحمت��ی ی��خ آماده کرده بودیم و او یخ را روی زانویش 
گذاشت و به کلینیک رفت. من در این باره مشکلی ندیدم 
و به نظرم مش��کلی برای بازی وجود نخواهد داش��ت. 
نامداری درباره اینکه اگر سیدحسین حسینی در بازی 
مقابل فولاد کارت زرد دریافت نمی کرد و می توانست 
در دربی به میدان برود، شما کدام یک از دروازه بانان را 
در ترکیب اصلی قرار می دادید، اشاره کرد: این تصمیم 

با ش��فر اس��ت. همیشه ش��ب قبل از بازی شفر در مورد 
اینکه چه کسی درون دروازه بایستد تصمیم می گیرد. 
البته بعضی اوقات شفر زودتر تصمیم می گیرد، اما دربی 
از آن بازی هاس��ت که از قبل قابل پیش بینی نیس��ت. 
مربی دروازه بانان تیم فوتبال استقلال در پاسخ به این 
پرس��ش که در عمان و دیدار مقابل الهلال به حس��ینی 
قول داده ش��ده بود که درون دروازه می ایس��تد، اما چرا 
این طور نشد، خاطرنشان کرد: شفر یک مربی باتجربه 
و باهوش است و نمی شود که به کسی قول داده باشد 
اصلًا در فوتبال قولی وجود ندارد.  گفته بودند در بازی 
فولاد هم حسینی بازی می کند، اما  در مورد همه اینها 
صحبتی نش��ده بود و من ندیدم تاکنون که یک مربی 

از  دو هفته قبل به کسی قول بازی بدهد.

رحمتی مشکلی برای حضور در دربی ندارد
کمک داور فینال جام جهانی ۱۹۹۴ می گوید به اعتقاد او 
فغانی برای قضاوت داربی ۸۶ باید تلاش دوچندانی داشته 
باش��د.به گزارش ایس��نا، داربی ۸۶ پایتخت روز پنج شنبه 
در حضور ۶۰ هزار هوادار فوتبال و مهمان ویژه این بازی 
یعن��ی جیان��ی اینفانتینو، رییس فیفا در ورزش��گاه آزادی 
برگزار می ش��ود. کمیته داوران با توجه به حساسیت های 
این بازی، علیرضا فغانی را برای قضاوت این دیدار حساس 

برگزید. 
محمد فنایی، کارشناس داوری فوتبال و کمک داور دیدار 
پایان��ی ج��ام جهانی ۱۹۹۴ میان دو تیم برزیل و ایتالیا در 
گفت وگو با ایسنا، درباره چالش های فغانی برای قضاوت 
این دیدار در حضور اینفانتینو اظهار کرد: با حضور اینفانتینو 
چند مشکل داریم. مردم فوتبال دوست و بازیکنان و مربیان 
اس��تقلال و پرس��پولیس بدانند که با حضور اینفانتینو یک 
فرصت طلایی برای ما پیش آمده اس��ت. امروز فوتبال 
بعد سیاس��ی دارد و ما می خواهیم اثبات کنیم که مظلوم 
واقع ش��دیم. در حوزه خلیج فارس مش��کلاتی برای ما به 
وجود آمده اس��ت و نمی توانیم برابر نمایندگان عربس��تان 
در خاک کش��ور خودمان میزبانی کنیم. هرگونه حرکت 
غیراخلاقی، توهین، فحاش��ی و پرتاب اش��یا می تواند به 
ضرر فوتبال ما باشد چرا که برای فیفا مسجل می شود که 
ما در کنترل امنیت مشکل داریم. هواداران باید در طول 

بازی آس��تانه تحمل خود را افزایش دهند. فنایی با اش��اره 
به حساسیت های بازی گفت: هر چقدر بازیکن را نصیحت 
کنیم و بخواهیم که باری داور چالش نسازند، آنها کار خود 
را می کنند. نمی توانیم بگوییم فوتبال خشکی انجام دهند. 
این موضوع در تفکر بازیکنان جایی ندارد. آن ها دنبال این 
هستند که تیمشان ببرد. او در پایان تاکید کرد: اگر بانوان 
هم در ورزشگاه بودند، یک اتفاق خوب برای ما رخ می داد. 
مسئولان تصمیم گیر می توانستند کاری کنند که بخشی 
از ورزشگاه در تصاحب بانوان باشد. آن وقت می توانستیم 
امتیازات زیادی از فیفا بگیریم و حتی میزبانی رقابت های 
بین المللی را به دست بیاوریم. اگر اینفانتینو سوال کند که 
بانوان کجا هستند، یک معضل بزرگ درست می شود. آن 

وقت باید چه بگوییم؟

اگر اینفانتینو پرسید بانوان کجا هستند، چه بگوییم؟

تارتار:دوست داشتم بازی ما و دربی همزمان نباشد

وقتی پارس جنوبی را شکست می دهند انگار تيم قهرمان را برده اند 

 گرشاسبی:

شائبه تبانی در دربی صحت ندارد

 س��رمربی تی��م فوتب��ال پارس جنوبی گف��ت: تیم ها وقتی ما را 
شکست می دهند انگار قهرمان را برده اند.

به گزارش فارس، مهدی تارتار سرمربی پارس جنوبی هنوز هم 
از کس��ب س��همیه و امیدواری برای کسب آن برای تیمش می 
گوید تا در اولین حضور موفق بتوانند در آس��یا هم نقش��ی خوب 
داش��ته باش��ند. مهدی تارتار از شرایط تیمش و همزمانی بازی 

تیمش با پرسپولیس و قهرمانی این تیم گفت. 
همچنان به کسب سهمیه آسیا امیدواریم ���

س��رمربی پارس جنوبی با اش��اره به ش��رایط این تیم در ادامه 
مس��ابقات لیگ و اینکه چقدر امیدوار به کس��ب سهمیه آسیایی 
هستند، اظهار داشت: خدا را شکر الان در جایگاهی هستیم که 
برخلاف صحبت های ابتدای فصل که همه فکر می کردند از 
مدعیان س��قوط هس��تیم حالا برای سهمیه آسیا شانس داریم. 
خوشحالم با شاگردانم کاری انجام داده ایم که هرکس ما را می 
برد طوری خوشحالی می کند که انگار یک تیم قهرمان را برده 

و این اتفاقات در اولین سال حضور برای ما بسیار ارزشمند است. 
خوشحالم که هیچ کس نتایج ما را پیش بینی نمی کرد. بازیکنان 

من کار بزرگی کرده اند و به آنها افتخار می کنم. 
هنوز بازیکنانم نمی دانند در ترکیب اصلی هستند یا نه؟  ���

مهدی تارتار معتقد است حفظ روحیه انگیزه در بین بازیکنانش 
تا اینجای کار یک کار خوب برای پارس جنوبی بوده است. او 
در این زمینه گفت: از ابتدای فصل خیلی زحمت کش��دییمو با 
حفظ اس��کلت تیم و اضافه کردن برخی از خوب های باتجربه 
لیگ یک اتفاق خوب را رقم زدیم. ش��رایط را به نحوی پیش 
بردیم که هیچ کدام از بازیکنان ما هنوز هم نمی دانند در ترکیب 
اصلی هستند یا نه و همه برای بودن تلاش می کنند و انگیزه 

آنها حفظ شده است. 
اول برای خودمان بازی می کنیم  ���

س��رمربی پارس جنوبی گفت: بدون ش��ک برانکو یک مربی 
حرف��ه ای اس��ت که من همیش��ه از او حمای��ت و مورد تمجید 

قرار داده ام. پرس��پولیس بعد از شکس��ت پارس جنوبی از رقبا 
فاصل��ه گرف��ت و دیگ��ر هیچ تیمی به آنها نرس��ید. مقابل ذوب 
آهن تمام تمرکزمان روی عملکرد خودمان اس��ت و اول برای 
بردن ذوب آهن و کس��ب س��همیه به میدان می رویم. بازی با 
ذوب آهن برای ما حکم فینال را دارد و ش��ش امتیازی اس��ت. 
بعد از بازی دور رفت در مصاحبه ام گفتم س��خت ترین بازی ما 
برابر ذوب آهن بود. آن روز آنها شرایط سختی داشتند اما چون 
از ذوب آهن ش��ناخت داش��تم،  می دانس��تم که تیم قدری است. 
برای همین می گویم که این بازی برای ما شش امتیازی است 
و تلاش می کنیم با شکست ذوب آهن هم فاصله مان را از این 
تیم زیاد کنیم و هم در بازی های بعدی نتایج خوبی به دس��ت 
بیاوریم تا سهمیه آسیا را کسب کنیم. همزمان بودن بازی ما با 
ذوب آهن و دربی برای هواداران ما یک آزمون واقعی اس��ت و 
در بازی با ذوب آهن مش��خص می ش��ود هواداران واقعی پارس 
جنوبی چه کسانی هستند چون در روز پنجشنبه احتیاج زیادی 

به حمایت هواداران داریم. 
دوست داشتم بازی ما با پرسپولیس همزمان نباشد ���

تارتار از اینکه زمان بازی آنها با پرسپولیس یکی شده ناراحت 
اس��ت: اتفاقا ما دوس��ت داش��تیم همزمان نباش��د چرا که دربی 
ب��رای هم��ه م��ردم ایران جذابیت ویژه ای دارد و دوس��ت دارند 
آن ب��ازی را ببینن��د. از همی��ن رو امی��دوارم ه��واداران واقعی 
پ��ارس جنوب��ی به ورزش��گاه بیایند و قید دی��دن دربی را بزنند. 
قان��ون می گوید س��ه ب��ازی آخر فصل همزمان اس��ت و برای 
 همی��ن س��ازمان لی��گ ب��ازی ما و درب��ی را همزم��ان برگزار

 نمی کند.

 سرپرس��ت باش��گاه پرس��پولیس گف��ت: بازیکنان 
پرس��پولیس ب��ا هم��ه وجود عهد بس��ته اند که با یک 
هنرنمای��ی و انج��ام بازی جوانمردان��ه برنده از دربی 

بیرون بیایند.
حمیدرضا گرشاسبی در گفت وگو با فارس، در خصوص 
ش��رایط تیم فوتبال پرس��پولیس در آستانه دربی ۸۶ و 

موارد دیگر صحبت هایی کرد که در زیر می خوانید:
ش�رایط پرس�پولیس در آستانه دربی ���86 چگونه 

است؟
خوشبختانه شرایط ما خوب است و همه چیز را فراهم 
کرده ایم تا تیم نتیجه خوبی بگیرد. آنچه که لازم بوده 
در زمینه پش��تیبانی انجام دادیم و امیدوار هس��تیم که 

روز پنجشنبه شاهد یک بازی خوب باشیم.

��� فیلم های�ی در فضای مجازی منتش�ر ش�ده 
مبن�ی ب�ر آت�ش زدن بنرهای پرس�پولیس که 
گفته می ش�ود این مس�ئله منتسب به هواداران 
اس�تقلال بوده است. شما از این موضوع مطلع 

هستید؟
من چنین چیزی نش��نیده ام و الان از ش��ما می ش��نوم 
و اگر هم مس��ئله ای باش��د ما نباید پیگیر باش��یم بلکه 
اسپانس��ر ک��ه بنره��ای آن آتش گرفته باید پیگیر این 

مسئله باشد.

ب�ا توجه به فش�ردگی برنامه ه�ا، اگر به هر دلیلی  ���
نتوانید اینفانتینو را در تهران ببینید چطور می خواهید 
درخواس�ت تان برای بخش�ش محرومیت از نقل و 

انتقالات را به گوش او برسانید؟
اگر فرصتی باشد که اینفانتینو را ببینیم که چه بهتر اما 
اگر نتوانیم او را ببینیم درخواس��ت مکتوب خودمان را 

آماده کرده ایم تا به دستش برسانیم. 
برانکو که با پرسپولیس تمدید کرد. حالا وضعیت  ���
دستیاران او به ویژه کریم باقری چطور خواهد شد؟

از کادر فنی فقط س��رتن چوک جدا ش��د که به جای او 
زلاتکو آمد. قطعا تمدید قرارداد با مربیان پرسپولیس در 
حال انجام شدن خواهد بود و همچنین برانکو خواستار 

ادامه دادن همکاری با کریم باقری شده است. 
در فض�ای مج�ازی ش�ایعه تبان�ی ب�رای درب�ی  ���
86 مطرح ش�ده اس�ت. نظر ش�ما در این خصوص 

چیست؟
هیچ تبانی در این بین وجود نخواهد داشت. البته در 
برخی رسانه ها عنوان شده که ضیافت شامی قرار بوده 

انجام شود که باید بگویم اصلا چنین مسئله ای صحت 
ندارد. ما یک نشس��ت رس��انه ای با مدیران استقلال 
در حضور معاون مطبوعاتی وزیر ارش��اد داش��تیم که 
اعض��ای هی��أت مدیره هر دو باش��گاه در آن حضور 
داشتند و از هر باشگاه یک نفر برای پرسش و پاسخ با 
خبرنگاران مشخص شد. همچنین گزارشی از اوضاع 
و احوال تیم را قرائت کردیم و بیش��تر محتوای این 
جلس��ه بحث در خصوص فرهنگ س��ازی و اینکه دو 
باش��گاه استقلال و پرسپولیس برای فرهنگ سازی 
چه می توانند انجام دهند مورد بحث و بررس��ی قرار 
گرفت. موضوع ش��ام مش��ترک کذب محض بود که 
چنین مسئله ای صحت ندارد و نمی دانم این اخبار از 

کجا منتشر شده است. 


